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Zápis z 31. řádného zasedání Akademického senátu ČVUT  
konaného dne 15. 6. 2022 

 

Přítomni: doc. Ing. Jettmar Josef, CSc. (FSv); prof. Ing. Tywoniak Jan, CSc. (FSv); prof. Ing. Wald František, CSc. (FSv); Ing. 
Holan Jakub (FSv); doc. Ing. Bauma Václav, CSc. (FS); Ing. Vítek Karel, CSc. (FS); prof. Ing. Hrdlička Jan, Ph.D. (FS); Ing. Valášek 
Adolf (FS); Bc. Seifrt Jaroslav (FS); RNDr. Bláhová Ilona Ali, Ph.D. (FEL); prof. Dr. Ing. Kybic Jan (FEL); Bc. Fridrichová Petra 
(FEL); Ing. Sláma Jakub (FEL); Ing. Ambrož Petr, Ph.D. (FJFI); doc. Mgr. Bielčík Jaroslav, Ph.D. (FJFI); doc. Dr. Ing. Richter Ivan 
(FJFI); Ing. Farník Michal (FJFI); prof. Ing. arch. Lábus Ladislav, Hon. FAIA (FA); doc. Ing. arch. Schulzová Kristýna (FA); 
Ing. arch. Mgr. Brůhová Klára, Ph.D. (FA); Ing. arch. Matějovská Dana, Ph.D. (FA); Ing. Nouzovský Luboš, Ph.D. (FD); Ing. Doktor 
Tomáš (FD); Ťukal Jakub (FD); Ing. Kašpar Jan (FBMI); Mgr. Vymětalová Veronika, Ph.D. (FBMI); Ing. Pokorný Tomáš (FBMI); 
doc. Ing. Janoušek Jan, Ph.D. (FIT); Ing. Jeřábek Stanislav (FIT); Ing. Bařinka Lukáš (FIT); Ing. Řezníček Jan (FIT); prof. Ing. 
Hlaváč Václav, CSc. (CIIRC); Mgr. Vykydal Libor (ÚTVS); Mgr. Zabloudil Adam (KÚ);  

Omluveni: Bc. Ondřej Váňa (FSv); prof. Ing. Ripka Pavel, CSc. (FEL); Lucie Kadrmasová (FA); Ing. Čuprová Yulia, Ph.D. (FBMI); 

Neomluveni: Mgr. Heřmanová Jitka (FD); Ing. Neuhäuserová Michaela (FD); Protivová Hana (FBMI); PhDr. Ing. Evan Tomáš, 
Ph.D. (FIT); Ing. Bc. Andres Pavel, Ph.D. ING. PAED. IGIP (MÚVS); 

Hosté: doc. RNDr. Petráček Vojtěch, CSc. (RČVUT); Ing. Boháček Jiří (RČVUT); Ing. Orgoníková Lucie (RČVUT); Ing. Holý 
Radek Ph.D. (RČVUT); prof. Ing. Máca Jiří, CSc. (FSv); doc. Ing. arch. Hlaváček Dalibor, Ph.D. (FA); Mgr. Velek Ondřej, Ph.D. 
(CIIRC); Ing. Kalika Marek, Ph.D. (VIC); prof. Ing. Jiroušek Ondřej, Ph.D. (FD) 
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1. Schválení programu 31. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – dnešní mimořádné zasedání je klíčové pro tvorbu rozpočtu. Někteří senátoři jsou připojeni online – Bařinka, Wald, 
Jeřábek, Řezníček, Bielčik. Mohou hlasovat online v hlasováních, která jsou veřejná.  

Usnesení 31-01: AS ČVUT schválil program 31. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 30 
Hlasování: 30-0-0 Usnesení bylo přijato.  

2. Informace rektora  
Rektor – byl zveřejněn QS University Ranking. ČVUT jako jedna ze dvou českých univerzit postoupila vzhůru a to o 25 míst. Je to 
velmi pozitivní nárůst, pátý po sobě, což je dobrý trend. Na výjezdním zasedání představí reorganizaci mimonormativních součástí. 
Má k tomu dokument, který cirkuluje vedením a zabývá se tím, jak vše efektivně udělat. Po měsíci a kousek uvedli v život příkaz 
rektora, který implementuje sankce a nastavuje režim přijímání ruských a běloruských studentů. Zítra jde s prorektorem Holým na 
NAÚ, kde by mělo dojít k rozhodnutí o naší institucionální akreditaci. Naše vnitřní systémy jsou připraveny, RVH do konce měsíce 
ustaví všechny hodnotící komise k programům. J. Janoušek – příští týden v sobotu bude příležitost na setkání v Kruhu se s rektorem 
potkat a diskutovat veškeré záležitosti, které nás zajímají. K tomu je zde i bod Různé b), kde se budou oznamovat organizační 
záležitosti k tomuto setkání. J. Sláma – na studentské komisi se na jaře bavili o navýšení minimální částky doktorských stipendií. 
Jestli to proběhlo nebo to bude řešeno. Rektor – zadal řešení změny příkazu rektora Mgr. Kosovi. J. Janoušek – nedávno v budově 
ČVUT viděl, že probíhá výběrové řízení na ředitele Fragnerovy galerie. V jakém je stavu? Rektor – řízení proběhlo. Komise mu 
představila kandidáty v pořadí, v jakém byli vybráni. Rozhodl se pro první z nich, ale ověřuje se, jestli tu pozici akceptuje, a až bude 
potvrzeno, vyhlásí se.  

3. Schválení Rozpisu příspěvků a dotací pro rok 2022 
Rektor – celý proces přípravy a předložení rozpisu je aplikujícím krokem, který aplikuje schválenou metodiku. Nejdetailnější 
diskuse se týkaly objemu financování mimonormativních součástí. Probíhaly mezi děkany i v rámci kolegia. Konstrukce se opírá o 
to, že v tuto chvíli se vymyslel princip, že nárůst se bude odvíjet od celkového čistého dýchání univerzity, což znamená od procent, 
která opravdu přijdou při zvyšování na fakulty. V rámci tohoto je ten rozpočet nastaven tak, jak bylo možno. V rámci diskuse došlo 
k významným redukcím na straně rektorátního rozpočtu, kde bylo třeba vrátit některé akce typu veletrhů, aby byly placeny všemi 
součástmi, co se jich účastní. J. Janoušek – proběhla jednání v kolegiu rektora a jednalo se poměrně podrobně. Základním principem 
tam, kde čísla nebyla spočítána na základě metodiky u mimonormativních součástí bylo stanovení koeficientu čistého dýchání, který 
byl 4.69 %, a tím byla dána výše mimonormativu, kterou rektor rozepsal mezi jednotlivé mimonormativní součásti. Předseda 
hospodářské komise je pracovně ve Spojených Státech, takže se s ním domluvil, že komisi povede. Komise se sešla minulý čtvrtek 
odpoledne, prošly se jednotlivé listy rozpisu.  

J. Kubík – studentský senátor za AS FEL. Rád by informoval o zvýšeném zájmu o terapeutická sezení v CIPS. Tlumočí obavy 
studentů a chce se ujistit, že tento zájem je zohledněn v mimonormativní části rozpočtu. Rektor – souhlasí a na tuto činnost bylo 
přidáno půl milionu. J. Janoušek – v dokumentu je, že v CIPSu došlo k navýšení. J. Kybic – technická záležitost, v adresáři je nový 
soubor od včera. Je to ten, který schvalujeme? Co se změnilo od souboru z minulého týdne a jestli by mohli poskytnout nějaký 
změnový soubor. Rektor – změna vychází jen z toho, že se navýší rozpočet KÚ o 170 000  Kč kvůli špatným bodům za jeden 
výsledek. J. Kybic – v KIS o rozpisu VIC mluvili, ale nedospěli k žádného závěru, pro který by byla většina členů. Dlouhodobě 
kritizují stav informatické podpory na ČVUT. Myslí si, že řešení by mělo být manažerské. Rektor – strávili analýzou finanční situace 
VIC několik týdnů. Je potřeba říct, že VIC prodělá nutnou transformaci. J. Kybic – uvítal by, kdyby byla prvně analýza a pak se 
rozhodli, co se dá dělat. J. Janoušek – technická poznámka. Poprvé by rektor představil představu o této restrukturalizaci příští 
sobotu.  

K. Brůhová – za FA by se rádi zeptali na čerpání rezerv, jestli bude předloženo a kdy. V metodice je, že by to mělo proběhnout před 
touto akcí. Rektor – bylo to předloženo předsedovi hospodářské komise před schvalováním metodiky. J. Janoušek – AS dokument 
o čerpání dostane. V. Vymětalová – na komisi se na toto ptala a kvestor poslal obratem aktuální stavy, takže členové hospodářské 
komise je mají. J. Janoušek – pro jistotu ověří a pošle do celého AS. L. Lábus – na počátku konfliktu bylo slíbeno, že ministerstvo 
dá vysokým školám 150 milionů, má dotaz, jestli jsou tam vidět nebo jestli se tam nějak projeví. Rektor – vysvětlil principy 
rozdělování peněz na UA studenty. M. Kalika – reakce na informace, které zazněly. Chtěl se zeptat, jestli bude příležitost o tom 
diskutovat a čísla si projít. Skutečné financování za 2021 a minulé roky jsou přesně otisk toho, co je výsledek hospodaření. Rektor 
– analyzoval stejnou metrikou všechny čtyři roky období, plus tento rok, plus to, jak ve fondech tvořil VIC FRIM. Je zde problém 
plus mínus 18 milionů, tento požadavek M. Kalika aplikuje každý rok. Už 13 let tuhle diskusi zná a podle něho M. Kalika jako ředitel 
VIC prostě není dobrý manažer. J. Janoušek – otázka VICu se bude dále diskutovat v komisích.  

L. Lábus – systémový dotaz. Překvapuje ho, když některé součásti vyroste rozpis o 130%, co se děje, jestli se metodika nezměnila? 
Rektor – působí tam 2 věci. Mladé součásti se čím dál víc rozbíhají v publikacích a váha motivační části roste. Je to prudký rozběh, 
překlápíme se do toho, kde mají vysoký výkon a ve staré metodice se to jen zatím neprojevilo. L. Lábus – je vidět, že nová metodika 
hodně hýbe s rozpisy a má velký vliv. Ovšem architekti nebudou vědci ani po přechodu. J. Janoušek – změna metodiky vznikla 
minulý rok a hned po změně bývá zvykem, že se sleduje, jaké následky změna v praktických číslech má. Pokud by bylo vidět, že 
někde by se něco mohlo vylepšit, tak se metodika dá korigovat. Bylo by dobré udělat analýzu. Rektor – na základě toho, co víme, 
chceme udělat metodiku hodnocení kvality aplikovaných výstupů. Také bude potřeba změnit intenzitu dopadu licencí v tom, jak jsou 
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ohodnocovány. L. Lábus – sleduje, jak se vyvíjí DKRVO u nich a očekával milionovou ztrátu. Mají mnohem menší ztrátu, ale jenom 
protože DKRVO narostlo o 14%. To posiluje i lidi, co si zlepší výsledky a tlumí to propady těch, co je nedovedou zlepšovat. V příštím 
roce to tak už nebude a propady nastanou. Rektor – cílem toho systému je, aby si lidi, součásti, fakulty, mohly rozmyslet, jak je 
potřeba transformovat. FA je singularita, ale propad by měl naznačit, že na fakultě je potřeba něco dělat ve smyslu toho, jak je ta 
metodika nastavena.  

Usnesení 31-02: AS ČVUT schválil předložený „Rozpis příspěvků a dotací pro rok 2022“. 
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 28-0-5 Usnesení bylo přijato.  

4. Vyslovení souhlasu s úpravou textu Disciplinárního řádu pro studenty ČVUT 
Rektor – dokument se schválil a poslal na ministerstvo a odtamtud přišel požadavek, aby došlo ke změně v textu. Jde pouze o 
nahrazení některých termínů. J. Janoušek – emailem dostal žádost o souhlas AS s úpravou tohoto vnitřního předpisu. S V. 
Vymětalovou probírali, jelikož taková úprava není v Jednacím řádu a shodli se, že to není změna, ale pouze úprava. Takže podle 
toho přijmou usnesení. V. Vymětalová – konzultovali s vedoucím právního odboru. Ten vysvětlil, jak proběhl předklad na 
ministerstvu a rozhodli se pro potvrzení. J. Sláma – dotaz na rektora, jak to proběhlo, jestli bylo zdržení na straně ministerstva. 
Rektor – v momentě kdy ministerstvo reagovalo, předal J. Janouškovi, žádná zdržení u nás nenastala. J. Janoušek – vrátili nám 
formální úpravu jednoho výrazu, který má stejný význam, jako původně schválený.   

Usnesení 31-03: AS ČVUT vyslovuje souhlas s následující úpravou Disciplinárního řádu ČVUT (DŘ) schváleného usnesením 
AS ČVUT č. 23-8 na zasedání 24. 11. 2021: V čl. V odst. 2 DŘ se slova „předsedovi komise“ nahrazují slovem „komisi“. 
Úprava je navržena jako reakce na připomínku ze strany MŠMT při registraci DŘ. 
Počet osob s hlasovacím právem: 30 
Hlasování: 29-0-1 Usnesení bylo přijato.  

5. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodů studentů FJFI 
J. Janoušek – v obvodě studentů FJFI není náhradník na místo L. Kuličky, který úspěšně ukončil studium. V tomto případě musí 
AS vyhlásit doplňovací volby. J. Sláma – dostali jsme se do situace, kdy jsme v půlce června, zasedání AS FJFI je příští týden, 
komisi neschválí v červnu a volby teď nebudou probíhat. Další semestr začíná u konce září a volby budou tak někdy uprostřed října. 
Diskuse o tom byla dlouhá, každý na to má nějaký názor. J. Janoušek – tohle byly argumenty v diskusi předsednictva. J. Sláma 
napsal tento názor, který vysvětlil, on doplnil, že není pravdou, že AS FJFI nemůže zvolit komisi 20. 6., protože dnes požádal jejich 
předsedu o volbu dílčí volební komise. Nevidí důvod, proč by tento bod AS FJFI nezařadil na zasedání 20. 6. a volby by tedy mohly 
být vyhlášeny na září. Takto zvolený senátor se může účastnit 3 zasedání. J. Sláma – chápe, že je to ve volebním řádu napsáno, ale 
kdyby se tohle stalo v prosinci, tak také volby neproběhnou, takže je tam cest víc, jak být v souladu s Volebním řádem. J. Janoušek 
– nedokáže si představit, jak věc vyjasnit. Pokud chybí náhradník, tak se vyhlásí volby a neví, jak jinak to udělat.  

P. Fridrichová – dotaz, jaké důsledky to bude mít, když to neschválíme? J. Janoušek – jednáme podle jednacího řádu.  Protinávrh 
není, usnesení schváleno buď bude, nebo ne. Pokud AS nevyhlásí doplňovací volby, podle něj se to může obrátit proti AS. J. Sláma 
– těch možností je více a nikde není řečeno, že musí být plný počet členů. Některé volební řády v sobě mají, že mohou vyhlásit 
doplňovací volby. V. Vymětalová – senátor, který bude vybrán v doplňovacích volbách, získá aspoň tu tříměsíční zkušenosti. Proto 
jsme schvalovali nový řád, aby došlo k  rotaci. J. Kybic – vnímá volební řád jako něco, co musíme dodržovat. V. Hlaváč – podpořil 
názor předsedy. V. Bauma – reakce na J. Slámu. Zaznělo, že není řečeno, kdy se volby mají vypsat. To hodně zavání prezidentem 
Zemanem a doufá, že tohle nebudeme zavádět. J. Sláma – osvojil si argumenty, které zazněly na předsednictvu a souhlasí, že by to 
byla cesta špatným směrem. Nechce apelovat, aby se komise neschválila. J. Janoušek – reakce na P. Fridrichovou. Mohl by být 
zpochybněn celý AS. Někdo by mohl říct, že mohl být někde přítomen další senátor, o kterém nevíme, mohl zvrátit hlasování a 
podobně.  

Usnesení 31-04: AS ČVUT zvolil hlavní volební komisi pro doplňovací volby do AS ČVUT na FJFI ve složení: Ing. Petr 
Ambrož, Ph.D. (předseda), Ing. Michal Farník a doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 31-05: AS ČVUT vyhlásil doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FJFI. 
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 31-0-0 Usnesení bylo přijato.  
 

6. Schválení Řádu doktorského studia FD ČVUT 
 O. Jiroušek – představil několik nutných změn. I. Richter – komise se rozhodla v emailové korespondenci a nebyly žádné 
připomínky. Je to krok správným směrem. A. Valášek – studentská komise se sešla online, aby věc krátce prodiskutovali. Viděli 
zvláštní formulaci v první změně a dále tam byla nejednoznačnost v definici článku a konferenčního příspěvku. To by do budoucna 
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doporučili proiterovat, ale jinak se jednoznačně shodli doporučit změny ke schválení. V. Vymětalová – legislativní komise také 
projednala korespondenčně, 4 členové byli pro a komise doporučuje schválit. J. Sláma – ve zmiňovaném odstavci se hovoří o 
publikačních požadavcích na studenta, v jednom z těch písmen nebylo jednoznačně definováno, jestli se mluví o žurnálové publikaci 
nebo konferenčním příspěvku. Přesto nikdo nebyl proti schválení.    

Usnesení 31-06: AS ČVUT schválil Řád doktorského studia FD ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 32-0-1 Usnesení bylo přijato.  

7. Schválení externího člena Komise pro SÚZ 
J. Sláma – předseda komise dostal žádost od bývalého senátora L. Kuličky, aby mohl dále pokračovat v komisi pro SÚZ, které 
dlouhodobě předsedal a chtěl by se podílet do konce funkčního období na dotažení všech rozdělaných projektů. V komisi se žádost 
diskutovala per rollam a nikdo se nevyjádřil proti.   

Usnesení 31-07: AS ČVUT schválil Ing. Lukáše Kuličku externím členem Komise pro SÚZ. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32  
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.  

8. Různé  
a) Informace o stavu zajištění elektronického hlasování při volbách do akademických senátů 

J. Janoušek – nějaký čas máme zakoupenou aplikaci pro hlasování elektronické. Jedná se o hlasování veřejné i tajné. Úmysl je 
používat ji na celém ČVUT a postupně je používána na AS a ve VR. Ve volebním řádu máme větu, že volby se musí uskutečnit 
elektronicky, takže tato aplikace je tou, která by se měla jednotně použít na celém ČVUT. Aplikace byla používána k několika 
volbám, například na FA, nefakultních součástech a FD.  Některé z těchto voleb proběhly bez problémů, ale u některých na FD 
vznikl problém a musely se kvůli němu volby opakovat. Problém byl způsobem lidskou chybou, ale kdyby byl systém lépe 
připraven, nenastala by. Zejména studentští senátoři upozornili na to, že stav přípravy není optimální, a proto oslovili prorektora, 
který učinil manažerské kroky k tomu, aby před prázdninami vznikla schůzka a během prázdnin proběhly úpravy a testování 
aplikace.  

R. Holý – došli k tomu, že se aplikace stále používá pilotně a nikdy nedošlo k přerodu, aby to byla definitivně část informačního 
systému, a k tomu jsou potřeba kroky, které souvisí s tím, že budou vydefinovány veškeré role, kompetence, pravidla toho, jak se 
budou dodefinovávat úpravy, o kterých jsme hovořili, jak se budou schvalovat a jak se budou dávat do provozu. T. Veselý – má na 
starost koordinaci projektu pro zavedení systému pro elektronické hlasování. Většina důležitých věcí zazněla. Zopakoval, jak 
vnímá cíle u tohoto projektu. Nejdůležitější je plná funkčnost do podzimních voleb. Dále prezentoval svou představu o optimálním 
řešení funkčnosti. J. Sláma – cení si personální změny. Od březnové schůzky se nestalo vůbec nic. Tehdy na schůzce identifikovali 
dlouhý seznam problémů, které je potřeba vyřešit před volbami. Zástupci tehdy sdělili, že je to možné vyřešit nasazením nové 
verze, kde je i třeba přihlášení přes SSO a podobně. Ten zbytek byl řešitelný správným nastavením celouniverzitním správcem. 
Chtěl se zeptat, jestli existuje termín, kdy bude nasazena nová verze. T. Veselý – informaci nemá. Bude jednodušší vše probrat na 
schůzce. J. Sláma – vznikly nějaké důsledky z toho, že původní správce nezvládl svoji úlohu? R. Holý – zatím ne, bude tohle řešit 
na fakultě dopravní a potřeboval udělat první krok a přenést pravomoci na někoho jiného, a teď bude řešit další kroky. J. Janoušek 
– do této chvíle aplikace běžela v režimu 2 správců, ale nebyla ukotvena uvnitř systémů ČVUT, což je zásadní chyba. R. Holý – 
problém byl v tom, že šlo o pilotní provoz, nyní je potřeba aplikaci dostat do standardního režimu. J. Sláma – původně směřovali 
k tomu, že bude aplikace nasazena ve finálním stavu do konce června, je to tedy velmi složitá pozice. Byl by rád, kdyby se dodržel 
původní harmonogram.   

b) Informace k výjezdnímu setkání AS ČVUT 

J. Janoušek – představil podrobněji program a organizaci setkání. Proběhla diskuse ohledně organizace výjezdního setkání.  

c) Různé  

J. Seifrt – jako nový senátor oznámil, že chce pracovat ve studentské komisi a komisi pro vědu, tvůrčí činnost a doktorské studium. 
J. Tywoniak – požádal senátory, aby pomohli rektorovi najít trochu peněz, aby dokončili financování soutěžního projektu, který 
zatím běží. J. Janoušek – pogratuloval týmu J. Tywoniaka za úspěch v soutěži. Poděkoval všem za přítomnost na zasedání a ukončil 
zasedání.  

 
 

Zapsala: 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská předseda AS ČVUT 

Commented [A4]: raději asi úplný název 
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Záznam jednotlivých hlasování: 

HLASOVÁNÍ č. 1 
15.6.2022 13:53:09 

 1. Schválení programu 31. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 31. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 15 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 10 

HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 2 
15.6.2022 14:44:06 

 3. Schválení Rozpisu příspěvků a dotací pro rok 2022 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil předložený „Rozpis příspěvků a dotací pro rok 2022“. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
 Bc. Petra Fridrichová  Zdržel se 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
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 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 15 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 25 (56%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 10 

HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 
15.6.2022 14:51:05 

 4. Vyslovení souhlasu s úpravou textu Disciplinárního řádu pro studenty ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyslovuje souhlas s následující úpravou Disciplinárního řádu ČVUT (DŘ) schváleného usnesením AS 
ČVUT č. 23-8 na zasedání 24. 11. 2021: V čl. V odst. 2 DŘ se slova „předsedovi komise“ nahrazujíslovem 
„komisi“. Úprava je navržena jako reakce na připomínku ze strany MŠMT při registraci DŘ. 

 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Nepřítomen 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nehlasoval 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
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 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 14 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 26 (58%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 11 

HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 
15.6.2022 15:12:21 

 5. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodu studentů FJFI 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT zvolil hlavní volební komisi pro doplňovací volby do AS ČVUT na FJFI ve složení: 
M. Farník 
P. Ambrož 
J. Janoušek 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
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 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 15 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 10 

HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 5 
15.6.2022 15:14:10 

 5. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodu studentů FJFI 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyhlásil doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FJFI. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
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 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 15 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 10 

HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 6 
15.6.2022 15:22:03 

 6. Schválení Řádu doktorského studia FD ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Řád doktorského studia FD ČVUT. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
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 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 14 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 27 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 11 

HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
15.6.2022 15:25:21 

 7. Schválení externího člena Komise pro SÚZ 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil Ing. Lukáše Kuličku externím členem Komise pro SÚZ. 
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________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. Jakub Holan  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Omluven 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Omluven 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Bc. Lukáš Kulička  Omluven 
 Ing. Michal Farník  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Omluven 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Nepřítomen 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Jan Kašpar  Nehlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Hana Protivová  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 
 Ing. Jan Řezníček  Omluven 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Nepřítomen 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Jan Mikeš  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 15 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 27 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 10 
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